

No. 12430. CONVENTION FOR THE PROTECTION OF PRODUCERS OF PHONOGRAMS AGAINST UNAUTHORIZED DUPLICATION OF THEIR PHONOGRAMS. DONE AT GENEVA ON 29 OCTOBER 1971¹

N° 12430. CONVENTION POUR LA PROTECTION DES PRODUCTEURS DE PHONOGRAMMES CONTRE LA REPRODUCTION NON AUTORISÉE DE LEURS PHONOGRAMMES. EN DATE À GENÈVE DU 29 OCTOBRE 1971¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

26 November 1973

UNITED STATES OF AMERICA

(To take effect on 10 March 1974.)

Registered ex officio on 18 December 1973.

RATIFICATION

Instrument déposé le :

26 novembre 1973

ÉTATS-UNIS D'AMÉRIQUE

(Pour prendre effet le 10 mars 1974.)

Enregistré d'office le 18 décembre 1973.

No. 12652. INTERNATIONAL COCOA AGREEMENT, 1972. CONCLUDED AT GENEVA ON 21 OCTOBER 1972²

N° 12652. ACCORD INTERNATIONAL DE 1972 SUR LE CACAO. CONCLU À GENÈVE LE 21 OCTOBRE 1972²

RATIFICATION

Instrument deposited on:

19 December 1973³

WESTERN SAMOA

RATIFICATION

Instrument déposé le :

19 décembre 1973³

SAMOA-OCCIDENTAL

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 866, p. 67, and annex A in volume 892.

² *Ibid.*, vol. 882, No. I-12652, and annex A in volumes 884, 891, 892, 896 and 897.

³ During its third series of meetings held at London from 21 to 23 November 1973, the Executive Committee of the International Cocoa Council decided to extend to Western Samoa (which had not made a declaration of provisional application under article 66 of the Agreement) the benefit of the extension until 31 March 1974 of the time-limit for the deposit of instruments of ratification, acceptance or approval.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 866, p. 67, et annexe A du volume 892.

² *Ibid.*, vol. 882, no I-12652, et annexe A des volumes 884, 891, 892, 896 et 897.

³ Lors de sa troisième série de réunions tenues à Londres du 21 au 23 novembre 1973, le Comité exécutif du Conseil international du cacao a décidé d'étendre au Samoa-Occidental (qui n'avait pas fait la déclaration d'application provisoire prévue par l'article 66 de l'Accord) le bénéfice du report au 31 mars 1974 de la date limite pour le dépôt des instruments de ratification, d'acceptation ou d'approbation.